
Inventarisatieronde Hobbemaplein 
 

Gesprek van Theo Konijn van V4N met Mariël Middendorp bewoner Hobbemaplein, op 13 
maart 2025. 
 
V4N introduceert zich en licht haar opdracht toe: een Plan van Aanpak per juni 2025 voor 
een nieuw herinrichtingsplan van het Hobbemaplein, op basis van participatie. Doel van dit 
gesprek is de opvattingen te horen van meerdere belanghebbenden (o.a. de kooplieden van 
de Haagse Markt, Rover e.a.) over het voorgenomen planproces Hobbemaplein en de wijze 
waarop dit planproces inclusief de participatie in de komende periode zou moeten worden 
vormgegeven. 
 
Mariël heeft zich als bewoners slechts zijdelings beziggehouden met de participatie, ze heeft 
in een schriftelijke inspraakreactie gevraagd om rekening te houden met het belang van de 
bereikbaarheid van haar flat met een hoogwerker, bijvoorbeeld om de ramen te lappen. Dit 
is waarschijnlijk makkelijk inpasbaar. Aanvankelijk verliep de participatie positief. Maar toen 
werd de sfeer werd negatief, er was geen ruimte meer voor een goed gesprek. De meeste 
politieke partijen zie je hier niet vaak. Het voelde alsof ze nu alleen opkwamen voor de 
mensen die boos waren. De weerstand is nu te hoog opgebouwd, dat draai je niet meer 
terug. Dus frisse start is de enige optie.  
 

Gemeente plan  

Mariël was blij met het plan van de gemeente. Heel slim om het OV op één plek in te 
tekenen. Het is een ingewikkeld plein, knap als je er zo’n goed plan van weet te maken. Heel 
goed dat er aandacht was voor groen. Daar zijn de rijkere wijken beter van voorzien, goed 
om dat op deze plek om te draaien. 
 

Nieuwe plan 

Vraag aan iedereen, vooral ook de tegenstanders: wat wilt u wél? En neem dan alle belangen 
mee, ook van de VVE’s die een fijn en veilig plein willen. Til het op naar de verkeerscirculatie 
voor de wijk als geheel. De Schilderswijk is in de afgelopen jaren steeds meer afgesloten. Dat 
begint al bij de afslag bij het spoorviaduct bij de megastores: nu staat het verkeer helemaal 
vast op de Vailllantlaan omdat het verkeer verderop (bij de gamma) alsnog linksaf slaat. Die 
afslag is daar niet op ingericht en dus loopt het vast. Mariël is zeker bereid om mee te 
denken, maar haar tijd is beperkt. 
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